
 
Møtereferat Ungdomsråd 27.02.23 
Kl. 16.30 - 19.30 

 

Navn  Innkalt  Til stede Tilsendt 

referat 

Marianne Nordhaug – 2.året Heimdal vg - leder X  x 

Marwa Shirin Khan – 1.året Melhus videregående -nestleder x x  

Trym Øien – 2.året Heimdal videregående X  x 

Peder Skåle Andreassen – 1.året videregående X x x 

Marie Konstad – Gimse u 10.klasse X x x 

Marie Nordhaug Lyngen – 9.klasse Lundamo ungdomsskole X x x 

Jørgen Raphaug Teksten – 9.klasse Eid x  x 

Savannah Lie Bredesen –9.klasse Øya ungdomsskole x x x 

Ida-Jannie Knubben Midtflå – 8.klasse Eid x x x 

Kristin Johnsen -veileder/ansvarlig   X   x 

Ansvarlig møteinnkalling neste møte:     

 

Tema/gjennomgang Konklusjon Ansvar 

Oppfølging av saker/referat  

 

Kristin er syk så Marwa skriver referat.  

Kl 16:45 Martine Leonora 

Moe fra Plan kommer og 

informerer og vil ha innspill 

på Områdeplan Brekkåsen 

med fokus på sosiale 

møteplasser, turstier, 

friluftsliv og idrett. 

Brekkåsen ligger i Melhus, nær sentrumet. Det skal 

bygges på dette området, hovedsakelig for å danne 

flere boligfelt. Det legges en plan for byggingen, det 

er ønskelig om at Ungdomsrådet skal gi innspill. 

 

Ungdomsrådet sin mening:  

Hva burde være med i planen? 

Fokusere mindre på tradisjonell idrett, det er veldig 

mange idrettshaller og fotballbaner i melhus. Derfor 

ønsker vi at det skal være mer fokus på friluftsliv. 

Dette kan utføres med å legge til rette for turstier, 

med bålplass, gapahuker og benker med tak.  

Send inn 

Mail om 

innspill til 

Brekkåse

n den 27. 

Mars.  



 

Lage flere møteplasser, dette er kjempeviktig for å 

forebygge hærverk. Bygge for eksempel, benker med 

tak, lekeplass (kan brukes av flere, barnefamilier og 

ungdommer). Basketballbane og volleyballbane med 

sitteplass. Skøytebane (dette på vinteren 

selvfølgelig), med ordentlig belysning og sitteplass.   

Hundepark med søppelkasser. Bygge plasser der det 

kan drives med e-sport (en etasje i en bygning, kan 

leies ut å brukes til andre prosjekt).   

 

Viktig å fokusere på en trygg skolevei. Legg bedre til 

rette for gå og sykkelvei (brøyting og strøing) 

 

Dyrevern og naturvern må bli satt i sentrum i dette 

byggeprosjektet.  

Kl 17.30 -18.15 Kjartan Løvaas 

kommer og informerer om ny 

samfunnsdel. 

Hva er viktig for at dere skal velge å bo i melhus når 

dere blir voksne. Hvordan ønsker dere at det skal 

være å bo i kommunen om ti år? 

 

Ungdomsrådets innspill til Kommuneplanen: 

Psykisk helse må være et kulepunkt. Mange føler på 

ensomhet, det burde være flere lavterskeltilbud. 

Flere ungdomsklubber og flere møteplasser. 

 

Busstilbudene må forbedres, dette blir nevnt gang på 

gang, men det blir ikke gjort noe med. Et bedre 

kollektivtilbud er med på å forbygge ensomhet blant 

ungdom og det er mer miljøvennlig.  

 

Ungdomsklubber, det burde være flere hus tilregnet 

ungdommer. Spredt rundt i hele kommunen (Kvål, 

Lundamo, Ler, Korsvegen og Melhus) 

 

Hva skal til for at vi skal bo i Melhus? 

Flere jobbtilbud, spredt arbeidsplass. Praktiske 

arbeidsplasser for alle yrker.   

 



Mer mangfoldig og spredt befolkning. Flere bo-

plasser på Hølonda, Kvål, Ler osv. 

En skole som fremmer læring og trivsel. 

Trygge skoleveier, barn skal kunne fraktes til skolen 

uten å skade seg. Tryggere trafikk, færre skal dø i 

trafikkulykker på f.eks E6 Lundamo.  

Kollektivtilbudet må bli bedre. 

Flere idrettslag på flere tettsteder.   

Søke midler til Melhus 

Banken, Sparebank 1 og 

flere? For å arrangere rusfri 

fest for ungdommer i 8-10 

klasse. 

Utsettes til neste møte  

Delegat på Kulturytring 2023 

Informasjon og interesse? 

Snakket litt om dette, men flyttes hovedsakelig til 

neste møte. 

Marwa, marie, Savannah, Ida er interessert. 

 

Samarbeid Røde Kors UR og 

elevråd om Fredagsklubben 

Flyttes til neste møte.  

Tilbakemelding på foredraget 

til Mia Børjeson. 

Helsesykepleier Margrete S. 

Løvseth er på besøk og spør. 

 

Noen syntes det var vanskelig å forstå pga 

språkbarriere. Veldig engasjerende foredragsholder, 

troverdig og trivelig. 

 

Det er fint å ha et foredrag som viser de “normale” 

sidene av psykisk helse. Forebygging og 

normalisering av psykiske utfordringer.  

Det ble gitt veldig gode tips om hvordan man skal 

håndtere ulike livskriser. Enighet om at det var ett 

relevant og fint foredrag som desidert burde gjentas, 

gjerne for foreldre og ungdom.   

 

 

Nye medlemmer Kontaktinfo sendes til Kristin Johnsen. Navn, adresse, 

mail – de må legges til i gruppene våre både Teams 

og facebook. 

 

 


